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Benvolgut/da, 

Sóc en Jordi Delgado, regidor del barri del barri de l’Ametller. El passat 21 de 
març de 2022, amb la finalitat d’apropar el govern municipal al veïnat, es va 
celebrar una trobada a l’Ajuntament de Montornès.   

L’objectiu d’aquesta carta és informar-te sobre l’estat dels assumptes tractats 
en la citada reunió i d’altres que considerem son del vostre interès, com a 
persones residents al barri  de l’Ametller.  

Respecte dels acords presos en la reunió celebrada en  21 de març de 2022: 

 

Temes referents a Via Pública 

1. Estudiar solucions més definitives que resolguin els problemes que 
genera el canal/rasa ( inundació de garatges, perill de desbordament, 
acumulació de terra, restes vegetals i brutícia…) .  
 
La neteja d’aquest entorn està planificada cada tres mesos.  El 22 de 
juliol es va una neteja de la reixa que hi ha al carrer Cirerers -Til·lers i el 
8 d’octubre s’ha realitzat la darrera.  
La setmana del 8 d’agost es va realitzar tasques de neteja i manteniment 
a la sèquia, entre el c. Moreres i la masia Ca l’Ametller.  
 
Drenatges urbans, empresa qui fa el manteniment de la xarxa de 
clavegueram del municipi, està realitzant un estudi per millora la recollida 
de pluvials provinents del barri de Can Xec i de l’entorn del barri de 
l’Ametller per tal de trobar una solució més definitiva als problemes que 
genera la rasa.   
 
 

2. Estudiar possibles solucions a l'afectació del paviment per les 
arrels dels arbres i la floració 
 
Es van passar diferents espais del barri a la tècnica referent de 
manteniment de via pública. Els espais del vial afectats amb sots i altres 
problemes han entrat a formar part d’un contracte de millores de 
l’asfaltat. Les parts més de sobre les voreres s’han traslladat a Brigada 
Municipal per planificar les intervencions. 
Durant el mes de gener i febrer 2023, brigada municipal té programat 
realitzar diferents actuacions de millora de paviments malmesos a les 
voreres, i eliminar algun escocell que no disposa d’arbres. 
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3. Un cop estigui realitzat l'estudi dels parcs infantils de tot el 
municipi, valorar amb els veïns del barri les intervencions a fer. 

Es revisarà les actuacions durant el  2023, per si cal millorar aquest 
espai. De moment, es fan les actuacions mensuals de manteniment 
preventiu i revisió de l’estat dels jocs. 

 

Temes relacionats amb mobilitat  

4. Valorar si és necessari més il·luminació en l'itinerari de vianants 
 
La il·luminació de l’itinerari de vianants fins al centre del municipi 
correspon a la Diputació de BCN. 

L’Ajuntament per la seva part, ha realitzat l’estudi lumínic de l’itinerari i té 
un cost aproximat de 90.000€ mitjançant enllumenat connectat al 
sistema públic.  

Si Diputació de Barcelona no preveu realitzar l’actuació durant l’any 
2023, l’Ajuntament valorarà realitzar les actuacions de millora de 
l’enllumenat amb recursos propis. També es valora fer alguna actuació 
pilot fent servir enllumenat autònom que pugui ser més econòmic.  

 
5. Estudiar els punts conflictius en relació a la seguretat de la 

mobilitat que han sorgit a la reunió.  

En un primer moment, Policia Local ha traslladat un document amb 
diferents actuacions de col·locació de senyalització vertical, senyalització 
informativa, així com de reforç de la pintura viària en diferents trams del 
barri. El material de senyalització vertical i informativa està en procés de 
contractació.   

Posteriorment el veïnat trasllada noves necessitats a través del regidor 
de barri. Policia Local ha fet nou estudi i ha valorat noves alternatives.  

L'actuació està pendent d'exposició i validació per part del veïnat en la 
propera reunió de barri que es celebra el 30 de gener a l’Ajuntament. 

Pel que fa a la incorrecte senyalització de la direcció del carrer Mimoses 
per part de l’aplicatiu Google Maps, verifiquem que l’app senyalitza 
correctament, amb la proposta actual.  

 

6. Pel que fa a la velocitat, es demana fer una revisió d’aquesta zona 
i estudiar la col•locació de mesures per pacificar la velocitat de la 
carretera de Montornès a Vilanova. També es demana controlar els 
patinets sense llum.                                                                                                                                                             
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L’Ajuntament va traslladar a Mossos la petició i al setembre de 2022 es 
van fer controls de velocitat sense detectar gaires vehicles amb excés de 
velocitat.  

L'Ajuntament acaba d'aprovar una nova ordenança de mobilitat, i es 
prepara campanya informativa i de sensibilització, amb especial atenció 
als patinets a motor i als vehicles de mobilitat personal. 
Complementàriament, Policia local i agents de civisme incrementaran els 
controls.  

Pel que fa als patinets en vies interurbanes,  cal dir, que es senyalitzarà 
la prohibició de circular en vies interurbanes.  

 

Tema referent a Civisme 

7.Controlar els botellots a Can Vilaró  

Des de policia es presta un servei ordinari de control. Esporàdicament es 
detecta algun cas per la zona dels horts. Es manté el servei preventiu, 
especialment els caps de setmana.  
 

Temes referents a neteja i residus  

8. Parlar amb l'empresa de neteja i valorar les incidències 
manifestades pels veïns en quant a les males herbes i les bosses 
diàries davant de Ca l'Ametller. Cal incidir en el civisme dels 
ciutadans. 

Les actuacions de desbrossada ja han finalitzat, i el servei de 
manteniment del verd urbà es realitza de forma periòdica.  
 

9. Contactar amb l'ACA pel seguiments dels abocaments no 
controlats a la riera de Vallromanes. 

Es realitzen inspeccions periòdiques a la riera de Vallromanes per 
detectar possibles abocaments incontrolats. Aquest passat mes 
d’octubre, s’ha realitzat els diferents contactes amb l’ACA i s’ha fet 
inspecció a l’entorn amb els tècnics municipals i no s’ha detectat cap 
abocament o restes. En tot cas, si s’oberven demanariem que ens envïin 
fotografies mitjançant el canal de whatsapp comunicant la incidència. 

 

10. Fer més seguiment de la distància mínima a les cases en que es 
tiren els purins 

En cas de detecció dels vehicles que aboquen purins als camps de 
l’entorn caldrà avisar a Policia Local, si es preveu incompliment de les 
distàncies d’abocament respecte entorn urbanitzat (a menys de 50m), 
per què puguin venir a aixecar acta i mesurar la distància.  
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Si es detecta incompliment, es notifica al Departament d’Acció Climàtica, 
alimentació i agenda rural de la Generalitat de Catalunya, ens que té la 
competència en aquesta matèria. La Policia insisteix en que s’atenen 
totes les queixes i les que es confirmen, es remeten al departament 
corresponent de la Generalitat.  

  

11. Batudes de senglars  

Un total de catorze municipis del Vallès Oriental s'han adherit a un 
conveni per gestionar la presència de porcs senglars en els entorns 
urbans. Es tracta d'un animal que des de 2010 ha incrementat el seu pas 
fora de les zones forestals, afectant zones agràries i també nuclis 
urbans. 

El conveni ha de permetre analitzar quina és la situació d'aquest animal 
en el conjunt de localitats que s'han sumat a la iniciativa, amb la finalitat 
d'establir un paquet de mesures preventives i actuacions per dur a 
terme, tant des de l'administració com entre la ciutadania, i evitar que es 
faci un efecte crida a aquesta animals, que poden produir tant danys 
materials com en persones. 

Actualment s’estan realitzant diferents batudes de senglars, sota la 
coordinació de la Generalitat de Catalunya, administració competent.  
L'ajuntament manté contacte amb l'Associació de caçadors per tal de 
coordinador cada cop que es fan batudes al municipi. 

 

Comunicació directa a través del Whatsapp: 

Aprofito per recordar-te que tenim actiu el Whatsapp amb assistent virtual que 
facilita una comunicació directa i propera de la ciutadania amb l’Ajuntament. 
Només has de guardar el telèfon 644276208 a la teva agenda i seguir les 
instruccions que l’assistent virtual t’indica a través de l’app de Whatsapp. 

Fins a la data, 16 persones del teu barri s’han donat d’alta a l’app i n’han fet us.  
De les consultes rebudes, en el barri de l’Ametller, els temes que han generat 
més comunicacions han estat qüestions relacionades amb el manteniment de 
via pública i temes de seguretat ciutadana; en tercer lloc temes relacionats amb 
la mobilitat al barri, i finalment qüestions relacionades amb el manteniment del 
verd urbà, així com temes vinculats al civisme i la convivència.  

 

Propera trobada amb el veïnat: 

És voluntat del govern municipal mantenir una comunicació directa i propera 
amb el veïnat. Volem que les trobades de les regidories de barri siguin un espai 
de reflexió, treball i consens. 
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És per això que et convoquem  el proper 
dilluns 30 de gener a les 19h de la 
tarda a l’Ajuntament, per celebrar la 
segona reunió de regidories de barri.  

En aquesta ocasió els temes a tractar 
seran:  

1. Nova campanya de residus. 
2. Nova ordenança de mobilitat. 
3. Validar proposta mobilitat al barri .  

 

 

Si tens interès en que tractem qualsevol assumpte, cal que prèviament ens ho 
comuniquis a través del correu electrònic participacio@montornes.cat, a través 
del whatsapp 644276208 o trucant al telèfon 93 572.11.70 Ext. 1110 

 

 

Atentament, 

 

Jordi Delgado Mengual 
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